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Szeptember: 

 Szervezési feladatok: éves munkaterv kidolgozása leadása, kollégák tájékoztatása 

 TÁG TUDOR programra bejelentkezés 

 A Pont Velem környezetvédelmi szelektív elemgyűjtő programját Kissné Karacs Róza 

folytatja idén is tovább 

 A 17. országos Te szedd magad akcióprogram  keretében (amihez most nem 

csatlakoztunk) fokozott figyelem az osztálytermek tisztaságára 

 Szeptember 16. megemlékezés az „ózonmentes világnapról” 

 

Október: 

- a technika órák keretében kiemelt figyelem fordítása a környezetbarát technológiák 

megismerésére és házilagos alkalmazásainak lehetőségére 

 az állatok világnapján a DASZE kutyás bemutatója mellett a Hortobágyi Madárkórház is 

bemutatót tartott 

 az élelmezési világnap keretén belül a gyerekek az egészséges ételekkel találkoztak- 

salátát készítettek  

 

November: 

 füst mentes világnap: a tanulók figyelmének a felhívása a dohányzás káros hatásaira - 

 az Európai Hulladékcsökkentési hét keretében a tanulók természettudományos 

foglalkozáson vehettek részt intézményünk aulájában 

 

December: 

 a hajdúböszörményi Városbarátok köre a  „Ökoiskolák a helyes hulladékgazdálkodási 

szemlélet formálásáért” projekt keretében egy előadás sorozatot tart 2018 február 

közepén. Kapcsolatfelvétel és a szervezési feladatok elkezdődtek 

 

Január: 

 Megfelelés az Ökoiskolák éves monitoring eljárásának: a kérdőív kitöltése az 

intézményvezető irányításával 

 

 az Öko - munkaközösség tagjainak tájékoztatása az „Ökoiskolák a helyes 

hulladékgazdálkodási szemlélet formálásáért” projekt keretében tartandó előadás 

sorozatról, egyeztetés az iskolai vezetéssel 

 

 az egészséges szemlélet jegyében a vándortáborokról tájékoztatás idézem: 
„A 2017-ben  elkezdődött,államilag kezdeményezett program az idén kibővült, és ennek a tájékoztatását hallottuk 

Révész Máriusz kormánybiztos úrtól. „ 

 

 

Ezúton Köszönöm az iskola Vezetőségének a Munkatársaimnak a segítségét amellyel az 

Ökoiskola munkáját elősegítette! 
 

Öko - munkacsoport képviseletében: 

Gábor Tamás 


